
Tune skole 

Højen, Skolegade 10.  

-Lunden, Lundegårdshegnet 9 

-SFO, Lundegårdshegnet 11 

4030 Tune 

 

Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 

tuneskole@greve.dk 

Skolenummer 253006 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 20. januar 2021 kl. 17.00 – 19.00. 
(Mødet blev aflyst og flyttet til 3. februar 2022). 

 Virtuelt møde 

 

Ordstyrer: Vibeke 

   

Til stede: Anita, Jannick, Arne, Michele, Sigridur, Suh, Torben, Vibeke, Vilma 

 

Afbud: Daniel, Marie, Benedicte 

 

Referent: Daniel 

 

1. Åbent skolebestyrelsesmøde. 

 

2. Godkendelse af referat  

 

a. Ref. Fra tidligere møde er godkendt. 

 

3. Nyt fra skolen: 

Vi er kommet godt i gang efter julen. Heldigvis fik vi lov at starte op med elever 
som udmeldt, dog med fortsatte restriktioner. 
Vi har haft en start uden smittede, men oplever desværre igen, at der kommer flere 
og flere. 
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Vi har fortsat test på skolen og alle, hvor der er givet samtykke, bliver testet to 
gange om ugen. Elever som ønsker selvtest, vil få test med hjem i de kommende 
dage. 
 
Der bliver ringet dagligt elever hjem grundet positiv test med Corona 
 
Der er kommet nye direktør i Greve. Han hedder Morten Bøgelund Andersen og er  
ansat som erstatning for Annesofie som er blevet kommunaldirektør 
 

4. Nyt fra skolebestyrelsen 

IAB 

 

5. Nyt fra elevrådet 

Mobiltelefoner/tilbagemelding 
Tilbagemelding omkring telefoner som eleverne har fået udleveret i pauserne. Både 
elever og lærerne fortæller at det ikke giver udfordringer når telefonerne skal 
afleveres efter pauserne. 

 

 

6. Nyt om bygninger 

Vi fik konstateret skimmelsvamp i 5. klasserne lige inden jul. De involverede klasser 

blev straks flyttet fra lokalerne og Ejendomscentret iværksatte en 

forbedringsproces. Lokalerne er nu udbedret og eleverne er flyttet tilbage. 

Der bliver fuldt op med test i de områder/lokaler som er blevet konstateret med 

skimmelsvamp. 

Der bliver orienteret om lokalesituationen og om anvendelsen af de overskydende 

lokaler på Højen 

7. Orientering om En skole på en matrikel 

IAB 

 

8. Gennemgang af princip for fagfordelingen 

Bilag for til dette punkt vedlægges. 

 

Der blev spurt om de vigtigste punkter i forhold til tidligere. VI fortalte at punktet 

omkring linjefag og linjefagligende kompetencer fra 4 – 9 blev gennemgået, hvor vi 

vil arbejde på at alle vil kunne læse timerne helt fra 4 til 9 klasse, for derved at 

undgå de mange skift der ellers vil kunne blive nødvendige i nuværende form. 

 



Dette princip er lavet ud fra at vi pt. er på to matrikler. Hvis vi bliver lagt sammen 

på en matrikel, vil princippet igen blive taget op til overvejelse, da en skole på en 

matrikel vil kunne kaste nogle helt andre muligheder af sig.  

 

Skolebestyrelsen bakker op omkring princippet. 

 

 
 

9. Godkendelse af timetalsplanen 

Drøftelsen fra sidste møde fortsættes omkring timetalsplanen fra sidst 

 

Vibeke gennemgik bilag om timefordelingsplanen som var fremsendt til mødet. Se 

bilag Timefordelingsplan. 

 

Der blev spurt ind i forhold til KRI og BIO samt SOF. Vibeke fortalte og begrundede 

tallene og indhold i planen. Vibeke forklarede derudover hvordan og hvor mange 

timer der i kommende år ville kunne om konverteres til to lærertimer. 

 

Disse timer vil kunne anvendes i fagene dansk, matematik, engelsk og naturfag.  

Anvendelsen af 2 lek. KRI blev diskuteret om det evt. skulle konverteres til 1 lek. Og 

den anden lektion kunne anvendelse andet sted i planen.  

 

Der var en god drøftelse om oplægget fra skolen og vi aftalte at Vibeke skulle gå ud 

i skolelederne gruppen og få et input om deres timetalsplan. 

 

Timetalsplanen godkendes i nuværende oplæg dog med undtagelse af KRI som vi 

drøfter igen ved næste bestyrelsesmøde når Vibeke har fået input fra de andre 

skoleledere inden vi tager stilling til en fuldstændig godkendelse. 

 

 

 
  
 

 

10. Orientering vedr. påbud fra arbejdstilsynet – se bilag 
 

11. Planlægning af skolebestyrelsesvalg – se bilag 

Vi skal tage stilling til, hvor mange vi vil have i bestyrelsen samt om vi ønsker 

forskudte valg. 

 

Der var enighed om at vi fortsat skal have 7 forældrerepræsentanter i bestyrelsen. 

Dette blev vedtaget. 

 



Det blev forslået at valget blev lavet forskudt, så der kunne komme en kontinuerlig 

rokering.  

Det blev vedtaget at vi vil anvende forskudte valg så man kom til at sidde i 2 år 

eller 4 år. 

 

Det blev foreslået at den digitale verden skulle inddrages i forbindelse med 

vælgermødet, så der kunne laves et vælgermøde på nettet. Dette kunne 

forhåbentligt gøre det nemmere for alle at deltage og samtidig være et nyt initiativ i 

forhold til det at afvikle et skolebestyrelses valg i 2022 

 

VI afventer i skrivende stund at skolen modtager køreplanen fra skoleforvaltningen, 

så vi ved hvornår valget skal være afholdt. 

 

Flere medlemmer ville gerne lave en artikel omkring arbejdet i skolebestyrelsen. 

Disse oplæg kunne blive lagt op på Facebook, Aula, Tuneposten osv.  
 

 

12. Fremlæggelse samt drøftelse af kvalitetsrapporten – se bilag 

Kvalitetsrapporten er grundet Corona blevet minimeret. Vi orienterer om rapporten 

samt hvilke overvejelser vi har gjort os. 

 

 

 

13. Planlægning af proces vedr. ansættelse af ny leder 

Vi skal ansætte en ny leder og skal i den forbindelse have valgt en repræsentant fra 

bestyrelsen til at sidde med i ansættelsesudvalget. 

• Rikke vil gerne sidde i ansættelsesudvalget i forbindelse med processen med 

ansættelse af denne leder 

 

Vi skal ligeledes drøfte den samlede ledelsestid på Tune skole 

• Der blev rejst spørgsmål omkring antallet af ledere på Tune skole og hvorfor 

der ikke som på andre skoler med specialafsnit, er ansat en leder til det 

stærkt voksende område på Tune skole. 

• Antallet af specialelever er stærkt stigende og skolen har i øjeblikket ca. 50 

elever med dertilhørende personalebesætning som i dagligdagen 

ledelsesmæssigt ledes af vores viceskoleleder, som også skal varetage andre 

administrative opgaver. Ledelse af specialområdet forventes her, at blive 

varetaget af den samlede ledelsesgruppe.  

 

 

Kommende punkter 

• Skolen uden skæld ud 



• Tilbagemelding omkring princippet for fagfordelingen. Hvor mange skal 

opkvalificeres/efteruddannes for at komme i mål med princippet. 

• Opfølgning på trivselsundersøgelsen. Hvilke tiltag kan der, skal der tages for at løfte 

trivslen på Tune skole 

o Vi vil sende et oplæg ud i alle klasser i samarbejde med elevrådet, så vi af 

den vej kan få alle de input som eleverne sidder med, for det videre arbejde 

for at kvalitetssikrer trivslen på skolen 

 

EVT:  

Gardiner på Lunden er et ønske fra flere, da det er svært at se på tavler og 

skærme når solen står lave og lyset kommer meget ind i klasserne. 

 

Punkt til lukket dagsorden 

 

 

 

 


